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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Mit tesz a Kormány a mélykúti illegális hulladéklerakó felszámolása érdekében?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban jó néhány megkeresés érkezett hozzám — mint környékbeli jobbiko s

országgyűlési képviselőhöz — a nemrég általam is meglátogatott egykori mélykút i

szemétteleppel kapcsolatban, amely jelenleg illegális hulladéklerakóként „üzemel” . A Mátyás

király út végénél lévő külterületen ugyanis a szeméttelep bezárása, majd rekultiválása óta i s

több száz méter hosszan halmozódik a szemét . Amellett, hogy egyesek a hulladék

odahordásával napi szinten is sok rendbeli szabálysértést követnek el, a lerakó komol y

környezetvédelmi, köztisztasági és közegészségügyi veszélyeket rejt magában.

A mélykúti önkormányzat sajnos komoly er őfeszítések árán sem tudta megoldani a

problémát, pedig a lakossági hulladékgyűjtés fejlesztésén túl próbálkoztak már a terüle t

időszakos őrzésével, megközelíthetetlenné tételével is . A település forrásainak kimerülése

után sajnos nyilvánvalóvá vált, hogy a város önerőből nem tudja megoldani a szeméttelep

felszámolását .

A hulladék legális elszállításához egyébként az önkormányzat minden segítséget megad, ezér t

a Jobbik szerint egyrészt a rendőrségnek a bűnmegelőzés és a bűnüldözés oldaláról kellen e

segítenie a probléma megoldását . Emiatt már levélben fordultam az illetékes



rendőrkapitánysághoz a fokozottabb rendőri jelenlét érdekében, ugyanakkor a végcél a lerak ó

teljes felszámolása lenne .

Tisztelt Miniszter Úr! Mivel a város egyedül nem képes a probléma megoldására ,
szeretném kérni a hulladékgazdálkodási ügyekben illetékes Földművelésügyi
Minisztérium tájékoztatását, hogy a Kormány milyen módon tud segíteni Mélykút

városának az illegális hulladéklerakó felszámolásában ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . augusztus 13 .

Tisztelettel,

Farkas Gergely
Jobbik Magyarországért Mozgalom
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